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n ÖZELLIKLE deniz manzaralı ve lüks donanımlı daire-
ler hem yerli hem de yabancı yatırımcıların ilgisini çekiyor. 
Turizm sezonunun da etkisiyle bu tip konutlara olan talep 
daha da arttığı ifade edildi. Antalya'nın popülerliği ve 
turizm potansiyeli, bu yüksek fiyatların arkasındaki başlıca 
nedenlerden biri olarak görülüyor. Kiralamalarda 1 yıllık 
kira bedeli peşin isteniyor. n HABERI 5’TE

DAIRE 
FIYATINA 
KIRALIK LÜKS 
DAIRE!
Fahiş kira artışı ile gündeme gelen Antalya’da denize sıfır lüks konutlar 
fiyatlarıyla dudak uçuklatıyor.  Denize sıfır lüks dairelerin 1 aylık kira 
bedeli 200 bin TL’ye kadar çıktı. Üstelik 1 yıllık kira da peşin isteniyor 

                    ORTALAMA 100 BİN-200 BİN ARASI 

n ANTALYA'DA hızla artan kira fiyatları gündemde. 
Şehirde, özellikle denize sıfır lüks konutlar büyük ilgi 
görüyor ve bu konutların kiraları dikkat çekici seviyelere 
ulaştı. Turizmin başkenti Antalya'da, denize sıfır lüks da-
irelerin bir aylık kira bedeli 200 bin TL'ye kadar çıkıyor. 
Ortalama olarak ise kira fiyatları 100 bin TL ile 200 bin 
TL arasında değişiyor. 
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Antalya ekonomisinde 
KARA TABLO
n ANTALYA, ekonomide tarihinin en zor dö-
nemlerinden birini yaşıyor. Kurulan-kapanan 
şirket verilerine yönelik can sıkıcı açıklama-
larda bulunan ATB Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Çandır, “Kurulan şirketler kentimizde 
yüzde -40.4 azalırken ülkemizde yüzde-29.9 
azalmış, kapanan şirketler ise kentimizde 
yüzde 21 artarken ülkemizde yüzde 8.3 
arttı” dedi. n HABERI 4'TE

                    

n YENI eğitim öğretim yılı 
öncesi Antalya’daki özel okul 
fiyatları velileri karara 
kara düşündürmeye 
başladı. Veli Der An-
talya Şube Başkanı 
Tülin Koç, geçen 
yıla göre okulların 
yüzde 200 oranın-
da zamlandığını 
belirtti. Antalya’da 

en düşük özel okul ücretinin 
aylık 140 bin TL olduğunu ifade 

eden Koç, “Özel okullar 
artık bir ticarethane 

gibi çalışıyor. Her şey 
ticarete döktüler. 
Kitapları dışarıdan 
alamıyoruz. Bu 
şekilde bir hizmet 

politikası kabul edi-
lemez.” dedi. n 2’DE

Özel okullardan 
KAÇIŞ BAŞLADI

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n ANTALYA’da yeni eğitim öğretim döne-
minde 42 bin öğrenci ana sınıfına, 40 bin 
öğrenci de ilkokul birinci sınıfa kayıt yaptıra-
cak. Bu yılın okula ilk adımı atacak sınıfları 
da artık bakanlık tarafından belirlenecek. 
Veliler, randevu için sınıf, mağaza ve öğret-
men seçimi yapamayacak. n HABERI 5’TE

Yeni dönem başlıyor

n ORMAN varlığı ile Türki-
ye’nin sayılı kentleri arasında 
yer alan Antalya’da 2023 
yılında yılın ilk 7 ayında 72 
orman yangını meydana gelir-
ken bu sayı yüzde 86 artarak 
bu yıl 134 ulaştı. Antalya’da 

nemin düşmesi ile birlikte 
orman yangını riskinin devam 
ettiğini ifade eden yetkililer, 
yangına neden olabilecek her 
türlü faaliyetten kaçınılması 
gerektiğini konusunda uyardı. 
n HABERI 3’TE

Orman yangınlarında 
REKOR KIRAN ARTIŞ

n CHP Muratpaşa İlçe Gençlik 
Kolları Olağan 
Genel Kurulu 11 
Ağustos tarihinde 
gerçekleştirilecek. 
Kongrede aday ol-
duğunu açıklayan 
2 isimden biri olan 
Evrim Alkan, ör-
gütün öz gücü için 
yola çıktıklarını 
söyledi. n 4’TE

CHP MURATPAŞA’DA 
GENÇLERIN KONGRE

HEYECANI!

n ANTALYA’DA her deniz 
dalışında yanına gelen 
domuz balığını midyeyle 
besleyen Akdeniz Üniver-
sitesi Su Ürünleri Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Mehmet Gökoğlu, balı-

ğın elini ısırmasıyla neye 
uğradığını şaşırdı. Parmağı 
kanayan profesörün balığa 
‘eşek oğlu eşek’ şeklinde 
gösterdiği tepki gülümsetir-
ken, o anlar sualtı kamerası-
na yansıdı. n 4’TE

Besle balığı 
ısırsın elini!

n AKSU ilçesi Hacıaliler Mahallesi’n-
de ikamet eden emekli eğitimci Erol 
Aytar, 8 yıldır gelenek haline getirdiği 
‘incir yemek serbesttir’ levhasını bu 
yıl da ağacına astı. Aytar, geçmiş 
yıllardan farklı olarak bu yıl, ‘Incir 
yemek serbesttir’ levhasına ‘Şehitle-
rimizin Ruhuna Fatiha’ ibaresini ekle-
yerek incir yiyen insanların şehitlerin 
ruhuna dua etmelerini istedi. n 2’DE

AĞAÇTAN İNCİR 
YİYENLERDEN 
DUA İSTEDİ 

n TURIZMCI Ebru Biner, turizm 
sektöründeki son gelişmeleri ve yeni 
rotaları anlattı. Biner, iç pazarda doğu 
illerinin yükselişte olduğunu, dış 
pazarda ise vize gerektirmeyen Balkan 
ülkelerinin büyük ilgi gördüğünü söy-
ledi. n SÖYLEŞI 8'DE

Biner, yeni 
rotaları anlattı 

SÖYLEŞI

MEHMET 
DOĞAN

HASTANEDEN PİS 
KOKULAR GELİYOR

n ANTALYA’DA Atatürk Devlet 
Hastanesi’nin atık toplama mer-
kezinde biriken çöpler pis koku 
yayıyor. Sağlık alanlarında bu 
tür görüntülerin yaşanmaması 
isteniyor. n HABERI 3'TE

Anadolu’nun 
insanla 
konuşan 
evleri... 
n Geleneksel mimari 
bağımsızlıktır. Bağımsızlı-
ğını yaslandığı coğrafya-
dan alır. Dere taş getirir, 
orman ağaç verir, yeryüzü 
toprak verir ve her nerede 

yaşıyorsanız oranın diliyle 
konuşan bir ev yaparsınız. 
Tıpkı bir kırlangıcın, bir sin-
cabın ya da leyleğin yuva 
yapması gibi...
n YUSUF YAVUZ 6'DA

Doğada arama 
kurtarma 
eğitimi 
verildi 

VERİLERİ AÇIKLADI
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Antalya’da yeni eğitim öğre-
tim dönemi öncesinde özel 
okul fiyatları velileri adeta 
kara kara düşündürüyor. 

Özel okulların geçen yıla oranla yüzde 
200 zamlandığını ifade eden Veli Der 
Antalya Şube Başkanı Tülin Koç, 
“Derinleşen ekonomik krizle birlikte 
özel okullarda yeni eğitim ve öğretim 
yılının kayıt ücretlerine fahiş fiyat artış-
ları uygulanmaya başladı. Yüzde 200’e 
varan zam oranları uygulayan özel 
okulların bu kararı ise velilerin mevcut 
ekonomik ortamda yaşadığı mağduri-
yeti daha da derinleştirdi. Milli Eğitim 
Bakanlığı’nın fiyat artışları ile ilgili 
açıklamaları belirsizliğe neden olmak-
tadır. İmam Hatip okullarının sayısının 
her geçen gün artması, her okulun 
imam hatibe dönüştürülmesi, akademik 
eğitim alabilecek okul sayılarının her 
geçen gün azalması, müfredat değişik-
likleri ve okullarda uygulanan ÇEDES 
cemaat ve vakıflarla yapılan protokol-
lere karşı veliler çocuklarına laik bilim-
sel, nitelikli bir akademik eğitim için 
özel okullara başvurmak zorunda kaldı. 
Bu süreçte veliler piyasanın inisiyatifi-
ne bırakıldı” sözlerine yer verdi. 

VELILER DEVLET OKULLARINA YÖNELDI
Millî Eğitim Bakanlığı tarafından açık-
lanan fiyat artış oranının yüzde 55-60 
arası bir artış olduğunu ifade eden Koç, 
“Okul sahipleri okul ücretlerini yüzde 
200 hatta yüzde 300’e varan oranlarda 
artırarak mağduriyeti derinleştirmeye 
sevk etmiştir.
Bu arada gözden kaçırılan bir şey var 
ki;okul ücretlerine yapılan yüksek 
zamların yanı sıra yemek, kırtasiye, 
kıyafet ve ulaşım gibi yan ödemeler de 
var. Bu ücretlerle ilgili herhangi bir şey 
söylenmedi. 
Özel okullar bu ücretler üzerinden 
büyük paralar kazanıyor. Bunlara da bir 
sınırlama getirilmesi gerekiyor.Yoksul-
luğun arttığı ve toplumun genel olarak 
ekonomik olarak gerilediği bir dönemde 
özel okul sahipleri piyasa mantığı ile 
çalışarak eğitim-öğretim ücretlerini 
belirlemekte ve velileri zor bir sistemle 
karşı karşıya bırakmaktadırlar.
Özel okullar artık bir ticarethane gibi 

çalışıyor. Her şey ticarete döktüler. Ki-
tapları dışarıda alamıyoruz. Bu şekilde 
bir hizmet politikası kabul edilemez. 
Eğitim bir haktır. Her çocuk en iyi eği-
timi hak eder. Bu fiyat farkından sonra 
birçok velinin devlet okuluna doğru 
yönelimde olduğunu biliyoruz. Öncede 
velilerimiz kredi çekerek çocuğunu 
okula gönderirdi, ama bu ortamda böyle 
bir şey de mümkün değil” dedi.

ÇOCUĞUMUZUN EĞITIM HAKKINI 
PIYASANIN INISIYATIFINE 
BIRAKMAMALIYIZ
Koç, açıklamasını şöyle sürdürdü: 
“Devletin sorumluluğu, nitelikli, bilim-
sel ve kamusal eğitimi tüm çocuklara 
eşit bir şekilde sağlamaktır. Ancak ka-
musal eğitimin bilim dışı uygulamalarla 
gerileştirilmesi, niteliğinin düşürülmesi 
ve eğitim bütçesinin yetersizliği gibi 
sebeplerden dolayı veliler özel okul-
lara yönlendirilmektedir. Çocukları 
için nitelikli kamusal eğitim alamayan 

aileler bu sorunu kendi sosyo-ekonomik 
kültürel yapısına uygun olarak görece 
‘nitelikli’ eğitim alabilecekleri özel 
okullardan karşılamaya, açıkçası çocuk-
larını ‘korumaya’ çalışmaktalar.Veliler, 
farklı okulların ücret artışlarına maruz 
kalarak her geçen gün bu mağduriyeti 
yaşamaktadırlar. Eğitim sisteminde bu 
yaşananlar bir kez daha gösteriyor ki 
hiçbir çocuğumuzun eğitim hakkını 
piyasanın inisiyatifine bırakmamak için, 
tüm çocuklara laik, bilimsel ve demok-
ratik eğitim hakkını tanıyan kamusal bir 
eğitim modelinin masaya yatırılması ve 
hayata geçirilmesinin zamanı gelmiştir.
Bu zamları göz önüne alınca özel okul-
lara fahiş zam oranlarının belirlenmesi 
kabul edilebilir bir artış değil. Kamusal 
eğitimin ne kadar önemli olduğunu bu 
sorunlarla karşılaşınca daha da net göre-
biliyoruz. Bugün yaşanan velilerin ve 
çocukların özel okullara teşvik edilme-
sinin sonucu.”
n Ertuğrul Gün / Özel haber

ÖZEL OKULLARDAN 
KAÇIŞ BAŞLADI
Yeni eğitim öğretim yılı öncesi Antalya’daki özel okul fiyatları velileri karara kara düşündürmeye baş-
ladı. Veli Der Antalya Şube Başkanı Tülin Koç, geçen yıla göre okulların yüzde 200 oranında zamlandı-
ğını belirtti. Antalya’da en düşük özel okul ücretinin aylık 140 bin TL olduğunu ifade eden Koç, “Özel 
okullar artık bir ticarethane gibi çalışıyor. Kitapları dışarıdan alamıyoruz. Bu şekilde bir hizmet politi-
kası kabul edilemez. Bu fiyat farkından sonra birçok velinin devlet okuluna yöneldiğini biliyoruz” dedi. 

BAKSİFED yönetim kurulu Üyeleri, 
kentteki bir otelde düzenlenen top-
lantıda gazetecilerle bir araya geldi. 
BAKSİFED Yönetim Kurulu Başkanı 
Mustafa Cengiz, toplantıda yaptığı açık-
lamada, Antalya, Burdur ve Isparta’da 
iş dünyasındaki insanların çözümsel 
olarak yaklaşan federasyon anlayışıyla 
çalışmalarını yürüteceklerini anlattı. 
Federasyon olarak 19 kişilik heyetle 
Ankara’ya giderek 3 kent milletvekille-
riyle siyasi parti temsilcileriyle görüş-
tüklerini ifade eden Cengiz, sorunları 
ve kırılmalarını ilettiklerini söyledi. 
Ülke turizmine ve ekonomiye katılık 
sağlayan Antalya’nın turizm bütçe-
sinden yeterince ödeme almadığını 
dile getiren Cengiz, kenti diğer illere 
devam eden karayolu taşımacılığının 
gecikmesi ve ulaşımın olmamasından 
yakındı. Hızla bozmak için Antalya’ya 
merkezi yönetimden destek talep kes-
meyen kaydeden Cengiz, iktidar-bi-
leşim düzeni yapılmadan Antalya, 
Burdur ve Isparta için daha aktif çalış-
maların sürdürülmesi görüşmelerinde 
anlattıklarını söyledi. Cengiz, dağınık-
lık ve kentler için yapılması gereken 
yatırımları rapor halinde sunacaklarını 
kaydetti.

EN BÜYÜK SORUN SU
Antalya’nın en büyük sorunlarının su 

olduğuna dikkati çeken Cengiz, Burdur, 
Isparta ile Antalya’nın bazı bölgelerinde 
yanlış tarım ve hayvancılık uygulamala-
rıyla kuraklığın arttığına dikkati çekildi. 
Mustafa Cengiz, “Su, Antalya için çok 
değerli. Manavgat barajına gelen su en 
kaliteli su. Barajın parçası inen ve deniz 
her gün dökülen su, aynı kalitede değil. 
Daha önce konuşmalarda o suyun bu 
havzasının tamamına yetecek kalitede 
olduğunu yerden. O suyun 2 yıl sonra 

Yapılacak yeni ihaleleri takip edin ve 
parçaların kamuya dahil edilmesi için 
görüşelim. Memleketin nimetinden bu 
memlekette yaşayanlar faydalansın. 
Antalya’nın suyu, Antalya Burdur ve 
Isparta’ya yetecek kalitede, bu suyu 
doğru kullanalım” diye konuştu.

GES YAPIMI 
Isparta bölgesinde tarımla uğraşanların 
artışının azalmasına dikkati çeken Cen-
giz, kentlerde Güneş Enerji Sistemleri 

(GES) yapımının daha kontrollü ger-
çekleştirilmesinin gerektiğini söyledi. 
Burdur Gölü’ndeki kuraklığa dikkat 
çeken Cengiz, göle eklenebilir tarım 
arazisi yapılmasının planlandığını 
belirtti. Bu alanın tarım arazisi olarak 
kullanılmasının çoğalmasını kaydeden 
Cengiz, kuruyan gölün üzerinde hay-
vancılık uygulamasına da son gençlik 
dağılımını anlattı. Yabancılara verilen 
oturma izni boyunca yıl sonunda 
artacağını öngördüklerini dile geti-
ren Cengiz, geçen sene oluşan fahiş 
kira ücretleriyle tekrar karşı karşıya 
gelinebileceğini ifade etti. Antalya’nın 
Türkiye’nin her ilinden ve farklı böl-
gelerden göç alan kente dönüştüğünü 
vurgulayan Cengiz, kente gelen göçe 
tedbirin alınmasını önerdi. Cengiz, 
turizmcilerin ödediği konaklama ücre-
tinin alt yapı çalışmalarının yapılması 

talebiyle yerel yönetimlere bildirilme-
si diledi. Turizmde sürdürülebilirlik 
için belediyelerin, ilçe belediyelerinin 
uyumlu çalışmasını gösteren Cengiz, 
alternatif turizm ve turizm çeşitliliğiyle 
12 aya eksik için planlama talep etti.

TURIZM LISELERI ARTMALI
İş dünyasında ve sanayi sektöründe 
eğitim ve aranan eleman sorununun 
çözümüne yönelen Cengiz, “Mavi 
yakalıların maaş düzeyi beyaz yakalıları 
geçmiş durumda. Fazla maaş alsınlar 
ama teknik okulların, turizm liselerinin 
artırılıp, öğrencilerin elde edilen eleman 
olması gerekiyor. Şu anda yerli personel 
bir oranına kadar mecburi, devamında 
sınırlı sayıda kısıtlı stajyer var, kalan 
kısmı da farklı ülke vatandaşlarından 
tamamlanıyor Bu da 2 gün sonra konak-
lama sorunuyla karşı karşıya kalacak” 
diye konuştu. Antalya Havalimanı’nın 
80 milyon yolcusunun hayata geçi-
rilmesine yönelik çalışmalar anlatan 
Cengiz, “İstanbul Havalimanı dünyanın 
önemli havalimanlarından. Stratejik 
planlama yapılıyor. Potansiyel İstan-
bul depreminde Antalya Havalimanı 
alternatif olarak planlanıyor. Antalya’da 
güzel bir çalışma var. Mevcut alan içeri-
sinde kapasite 2 çıkarılıyor. Antalya 
Havalimanı’na karayolu taşımacılığının 
yapılması gerekiyor” dedi.

BATI Akdeniz Sanayi ve İş Dünyası Federasyonu (BAKSİFED) Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Cengiz, iş dünyasında ve sana-
yi sektöründe eğitim ile başlayan eleman sorunlarının ortaya çıktığını belirterek, “Mavi yakalıların hayatında beyaz yakalıları 
geçmiş durumda. Fazla maaş alsınlar ama teknik okulların, turizm liselerinin artırılıp, aranan eleman olması gerekiyor” dedi.

BAKSİFED Başkanı Cengiz: Mavi yakalıların maaşı 

BEYAZ YAKALARI GEÇTİ

AKSU ilçesi Hacıaliler Mahallesi’nde 
ikamet eden emekli eğitimci Erol Aytar, 8 
yıldır gelenek haline getirdiği ‘incir yemek 
serbesttir’ levhasını bu yılda ağacına astı. 
Aytar, geçmiş yıllardan farklı olarak bu yıl, 
‘İncir yemek serbesttir’ levhasına ‘Şehitle-
rimizin Ruhuna Fatiha’ ibaresini ekleyerek 
incir yiyen insanların şehitlerin ruhuna dua 
etmelerini istedi.   
Emekli Okul Müdürü Erol Aytar, 8 yıllık 
geleneğini yine bozmayarak bahçesinde 
bulunan İncir ağaçlarının meyvelerini, 
yolda gelip geçenlerin gönül rahatlığıyla 
yemeleri için her yıl astırdığı “incir yemek 
serbesttir” yazısını bu sene de astırdı. 
Vatandaşlar da ağacın yanından geçerken, 
incirlerden yiyor ve şehitlerin ruhuna 
Fatiha okuyor.  Erol Aytar, “Aksu ilçesi 
Hacıaliler Mahallesi’nde ikamet ediyorum. 
Emekliliğimde rahat bir yaşam sürme 
adına 5 dönüm alana her türlü ağaç ektim. 
İncir ağacını da bahçemin köşesine dikmiş-
tim. Ağaç büyüyüp incir vermeye başladı. 
İnsanlar incirlerden yemiyorlardı. İnsanlar 
incirlerden yemeleri için ‘incir yemek 
serbesttir’ yazısını astım. Arkasından da in-
cir yiyen insanların birilerine dua etmesini 
istedim. Bizde adettir ekene, dikene Allah 
razı olsun diye. Ben de onun yerine şehit-
lerimizin ruhuna Fatiha okusunlar istedim. 
Bunun için de bu levhayı astım” dedi. 

FARKINDALIK OLUŞTURMAK ISTEDIM
Erol Aytar, “İnsanlar buradan gelip geçer-
ken incirden koparıp yemek istiyorlardı 
ama haram ya da helal duygusuyla el uzat-
mıyorlardı. Bende bu duruma son vermek 
için farkındalık oluşturmak istedim. Bir 
şeyi paylaşmak insanlarla beraber mutlu 
olmak benim daha çok hoşuma gidiyor. 
Yaptığım şeyin doğru olduğuna inanıyo-
rum ve çok olumlu geri dönüşler alıyorum. 
Öğrencilerim, komşularım buradan ge-
çenler teşekkür ediyorlar. Sosyal medyada 
paylaştığım zaman altına yazılan yorumlar 
da beni mutlu ediyor” şeklinde konuştu.  

8 YILLIK GELENEK 
Herkesi bahçesine incir yemeye davet 
eden Aytar, “2016 yılından bu yana bu 
levhayı asıyorum. Her sene farklı insanlar 
gelip bu ağaçtan incir koparıp yiyorlar. 
Yaklaşık 1 ay ürün veriyor. Kim isterse 
gelip yiyebilirler. Bu yayını izleyen herkesi 
buraya davet ediyorum. Biter diye kork-
masınlar, incirden topladıkça Allah daha 
çok veriyor” dedi. Bölgedeki vatandaşlar 
ise, yemesi serbest olan incirlerin tadına 
bakarak dua etti. n İHA

Ağaçtan incir 
yiyenlerden 
dua istedi

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin Serik 
Gedik Mahallesi’nde 20 bin 140 met-
rekare alan üzerinde inşası süren Serik 
Kültür Merkezi, iki ayrı bloktan oluşuyor. 
Kongre ve Kültür Merkezi’nin yer aldığı 
B Blok inşaatında daha önce betonarme ve 
duvar imalatlarını bitiren ekipler, projede 
ara sahne ve üst balkon çelik ve döşeme 
beton imalatlarını da tamamladı. Çelik 
çatı imalatlarında yüzde 60’lık kısmı 
tamamlayan ekipler çevre düzenleme 
ve alt yapı imalatlarına da tüm hızıyla 
devam ediyor. Serik’in sosyal ve kültürel 
hayatını canlandıracak projede bin kişilik 
konferans salonu, 250 kişilik salon, fuaye, 
kurs alanları, galeri, kulisler, prova odaları, 
atölyeler ve kostüm odaları bulunuyor. 
n Bülten / Büyükşehir Belediyesi

Serik Kongre 
ve Kültür Merkezi 
inşaatı sürüyor 
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Antalya, orman varlığıyla 
Türkiye’nin önde gelen 
şehirlerinden biri olarak 
öne çıkıyor. 2024 yılının 
ilk 7 ayında orman yan-

gınlarında dramatik bir artış yaşandı. 
Geçen yıl yılın ilk 7 ayında 72 orman 
yangını meydana gelirken bu yıl bu 
rakam 134’e ulaştı. Yetkililer, kuraklık, 
yüksek sıcaklıklar ve insan kaynaklı 
ihmallerin bu yangınların çoğuna sebep 
olabileceğini belirtti. Özellikle yaz 
aylarında artan sıcaklık ve düşük nem 
oranları, orman yangınlarının çıkma ris-
kini önemli ölçüde artırıyor. Bunun yanı 
sıra, piknik alanlarında bırakılan ateşler, 

sigara izmaritleri ve diğer ihmaller de 
yangınların başlıca nedenleri arasında 
yer alıyor.

ATEŞTEN UZAK DURUN UYARISI
Yetkililer, yangın riskinin en yüksek 
olduğu günlerde vatandaşları ve kurum-
ları dikkatli olmaları konusunda uyardı. 
Kentin cuma gününe kadar yüksek 
orman yangını riski altında oldukla-
rını ifade eden yetkililer, özellikle bu 
dönemde açık alanlarda ateş yakılma-
ması, sigara izmaritlerinin dikkatli bir 
şekilde imha edilmesi ve yangına neden 
olabilecek her türlü faaliyetten kaçınıl-
ması gerektiğini belirtti.Antalya Orman 

Bölge Müdürü Şakir Fırat Erkal, yaptığı 
açıklamada, “Bu yıl yaşadığımız orman 
yangınları, iklim değişikliği ve insan 
faktörünün bir araya gelmesiyle oluşan 
kritik bir durumun sonucudur. Vatan-
daşlarımızın, orman yangınlarına karşı 
daha duyarlı ve bilinçli olmaları büyük 
önem taşıyor. Her bireyin alacağı küçük 
tedbirler, büyük felaketlerin önlenme-
sinde kritik rol oynar” dedi.

DEVRIYE SIKLIKLARI ARTTIRILDI
Turizm kenti Antalya’da orman yan-
gınlarına hızlı müdahale edebilmek 
için yangın ormanlık alanlarda devriye 
gezen ekipler sıklaştırıldı. Bu önlemler, 

yangınların erken tespit edilip, hızlı bir 
şekilde kontrol altına alınmasını amaç-
lıyor. Özellikle piknik alanlarında ve 
ormanlık bölgelerde ateş yakılmaması, 
çevreye atık bırakılmaması konusunda 
sık sık uyarılar yapıldı.  Meteoroloji 
Genel Müdürlüğünden alınan verilere 
göre kent genelinde sıcak havanın cuma 
gününe kadar devam etmesi cuma 
günü ise sıcaklıklarda 6-7 derece düşüş 
bekleniyor. Cuma-Cumartesi günleri 
ise yüksek kesimlerde sağanak yağmur 
etkili olması tahmin ediliyor. 

n Ertuğrul Gün  / Özel haber

Antalya orman yangınlarında 
REKOR KIRAN ARTIŞ

Orman varlığı ile Türkiye’nin sayılı kentleri arasında yer alan Antalya’da 2023 yılında yılın ilk 7 ayında 72 orman yangını mey-
dana gelirken bu sayı yüzde 86 artarak bu yıl 134 ulaştı. Antalya’da nemin düşmesi ile birlikte orman yangını riskinin devam 
ettiğini ifade eden yetkililer, yangına neden olabilecek her türlü faaliyetten kaçınılması gerektiğini konusunda uyardı.

ANTALYA’NIN en önemli kamu 
hastaneleri arasında yer alan Atatürk 
Devlet Hastanesi’nin çöpleri uzun süre 
atık toplama alanında bekletiliyor. Uzun 
süre temizlenmeyen çöpler, kötü koku 
yayarak çevrede hoş olmayan bir ortam 
oluşturuyor. Hasta ve hasta yakınları 
pis koku karşısında hastane yönetimi ile 
diğer yetkililerin çöp konusunda duyarlı 
davranmalarını istiyor. 

SAĞLIK ALANINDA PIS KOKU YAYILIYOR
Antalya’nın en önemli kamu hastane-
leri arasında yer alan Atatürk Devlet 
Hastanesi’nin atık toplama merkezin-
de biriken çöpler pis kokuya neden 
oluyor. Hastanenin atık toplama 
merkezinde biriken çöplerin zamanın-
da alınmadığına dikkat çeken hasta 
ve hasta yakınları yetkilileri göreve 
davet etti. Aşırı sıcaklarda zamanında 
toplanmayan çöplerin pis koku, sinek 
ve haşereye neden olduğunu anlatan 
hasta ve hasta yakınları yaşanan bu 
duruma tepki gösteriyor. 

HASTANE BAHÇESINE YAKIŞMAYAN GÖRÜNTÜ
Bu görüntüler hastaneye ve hastane 

bahçesine hiç yakışmıyor. Hasta ve 
hasta yakınları bu görüntüden rahat-
sız. Hastane bahçesindeki bu görüntü-
nün acilen önüne geçilmesi, ortamın 
hastaneye yakışır hale getirilmesi 
isteniliyor.  

ÇEVRE KOŞULLARININ 
IYILEŞTIRILMESI ISTENIYOR
Atatürk Devlet Hastanesinin atık 
toplama merkezinde biriken çöplerin 

zamanında toplanmaması karşısında 
yetkililer göreve davet edildi. Konuy-
la ilgili olarak hastane yetkilileri ve 
belediye yetkililerine ulaşan vatan-
daşlar, sorunun bir an önce çözül-
mesini talep ediyor. Çöp yığınlarının 
temizlenmesi ve düzenli olarak top-
lanması gerektiğini vurgulayan hasta 
ve hasta yakınları, sağlık ve çevre 
koşullarının iyileştirilmesini bekliyor. 
n BÜLENT ÖNER

HASTANEDEN PIS 
KOKULAR GELIYOR

Antalya’da Atatürk Devlet Hastanesi’nin atık toplama 
merkezinde biriken çöpler pis koku yayıyor. Sağlık alan-

larında bu tür görüntülerin yaşanmaması isteniyor. 

ANTALYA'DA, 1.65 promil sürücü-
sü Sürücü Halenur Ö., park halindeki 
araca katıldı. Belediyede mimar olan 
Halenur Ö., polise ceza yazmaması için 
"İki iş aldık kutlayalım, dedik. Biz de 
memuruz. Dost olsan git derdin" dedi. 
Halenur Ö.'nün ehliyetine el konurken, 
cezai işlem yapıldı. Kaza, gece saatle-
rinde, Muratpaşa ilçesi Bülent Ecevit 
Bulvarı'nda meydana geldi. Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi'nde mimar olarak 
çalışan Halenur Ö., 07 BGT 729 plakalı 
otomobillerle süresi boyunca park ha-
lindeki 1 RED 083 Belçika plakalı 
otomobile arkadan çarptı. Kaza sonrası 
Halenur Ö. ve 2 arkadaşı için 112 Acil 
Çağrı Merkezi'ni arandı. 

KUTLAMA YAPMIŞLAR
Bölgeye gelen polis birimleri, sürücü-
ye alkol kontrolü yaptı. 1.65 promil  
oranında alkollü olduğu tespit edilen 
sürücünün ehliyetine el konulup cezai 
işlem başlatıldı. 

Ceza makbuzunu düzenleyen polis 
memurundan, uzun süre ceza yazma-
masını isteyen Halenur Ö., bir mimarlık 
projesini aldığı için akşam saatlerinde 
kutlama yaptığını belirterek, "İki iş 
aldık kutlayalım, dedik. Burnumuzdan 
geldi" dedi. 

Polis memurunun ceza yazması için 
kendisinin de memur olduğunu söy-
leyen Halenur Ö., "Biz de memuruz" 
dedi. Cezai işlemin ardından otomobil 
otoparka çekildi.  n DHA

‘BEN DE 
MEMURUM’ DEDI 

CEZADAN 
KURTULAMADI

MANAVGAT’TA trafik ekiplerinin dene-
timinde alkollü olduğu tespit edilen bir va-
tandaş alkollü olmadığını, sadece gargara 
kullandığını söylese de cezadan ve ehliye-
tine el konulmasından kurtulamadı. Elinde 
ceza tutanağı ile hastaneye giden gencin 
kan testinde ise alkolsüz olduğu belirlendi.  
Antalya’nın Manavgat ilçesinde yaşanan 
ilginç olayda iş çıkışı kız arkadaşı ile 
buluşmak için aracıyla yola çıkan Mehmet 
Akif Bakır isimli gencin nefesini tazele-
mek ve ağız kokusunu gidermek amacıyla 
kullandığı gargara başına iş açtı. Manav-
gat Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme 
Büro Amirliği ekipleri tarafından Sanayi 
kavşağında gerçekleştirilen uygulamada 
ekipler tarafından durdurulan araçtan 
gönül rahatlığıyla inen ve alkol metreyi 
üfleyen genç sürücü gördüğü rakam karşı-
sında şaşkına döndü. 

KAN TESTI ILE RAHAT BIR NEFES ALDI 
Yapılan kontrolde 360 promil alkollü 
olduğu belirlenen Mehmet Akif Bakır, ne 
kadar derdini anlatmaya çalışsa da prose-
dür gereği alkollü araç kullanmaktan 6 bin 
439 TL para cezasına çarptırılırken sürücü 
belgesine de 6 ay süreyle el konuldu. Olay 
yerine çağırdığı arkadaşıyla soluğu Ma-
navgat Devlet Hastanesinde alan Mehmet 
Akif Bakır, kan alınarak yapılan alkol 
ölçümünde alkolsüz olduğunu öğrenince 
rahat bir nefes aldı. Bakır, ceza tutanağı ve 
hastaneden aldığı alkolsüz olduğuna dair 
raporla birlikte polis karakoluna giderek 
ifade verdi. 

“SADECE GARGARA KULLANDIM” 
Akşam işten çıktığını belirten Mehmet 
Akif Bakır “İşten çıktıktan sonra eve 
uğramadan kız arkadaşımla buluşmaya 
gidiyordum. Ağzımın kokmaması için 
aracımda devamlı bulundurduğum garga-
rayı kullandım. Trafik ekipleri tarafından 
durduruldum ve alkol metreyi üfledim. 
3,76 promil alkollü olduğum söylenince 
inanmak istemedim. Ama baktığımda 
doğruydu. Ne kadar alkol kullanmadığımı 
söylesem de bir şey değişmedi ve alkollü 
işlemi yapıldı. Hastaneye giderek kan ver-
dim ve alkolsüz olduğum ortaya çıktı. Ben 
sadece gargara kullandım ve 3,76 promil 
alkollü çıktım. Buradan araç kullanan 
vatandaşları araç kullanmadan önce ve 
araç kullanırken gargara kullanmamaları 
konusunda uyarıyorum” dedi. 

GARGARADA ALKOLÜN ROLÜ NEDIR 
Gargara, nefesi tazelemek, diş plağını 
azaltmak ve sağlıklı bir ağzı korumak için 
kullanılan yaygın bir ağız hijyeni ürünü-
dür. Alkolün gargara formülasyonlarına 
dahil edilmesinin başlıca nedenlerinden 
biri antimikrobiyal özellikleridir. Alkolün 
bakterileri ve diğer mikroorganizmaları 
etkili bir şekilde öldürdüğü kanıtlanmış-
tır. Proteinleri denatüre ederek ve bakteri 
hücre zarlarındaki lipitleri çözerek hücre 
lizisine ve ölümüne yol açarak etki eder. 
Bununla birlikte, bu antimikrobiyal etki-
leri elde etmek için alkol konsantrasyonu-
nun yeterince yüksek olması gerekir; bu 
da, etkinlik ile potansiyel riskler arasın-
daki dengeye ilişkin soruları gündeme 
getirmektedir. 
 

Ağzı kokmasın diye 
gargara kullandı, 3,76 
promil alkollü çıktı 
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Antalya Ticaret Borsası (ATB) Tem-
muz Ayı Meclis Toplantısı, Meclis 
Başkanı Erdoğan Ekinci başkanlığında 
ATB Toplantı Salonu’nda yapıldı. ATB 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır’ın 
meclis üyelerini yönetimin çalışmala-
rıyla ilgili bilgilendirdiği Meclis’te ta-
rım, ekonomi ve kente ilişkin değerlen-
dirmelerde bulunuldu.Meclis komitesi 
üyeleri Antalya’da tarım ve hayvancı-
lığın umut verici durumda olmadığını, 
üreticiye sağlanan desteklerin yeterli 
seviyeye ulaşmadığını belirtirken 
söz konusu sorunların sebeplerine de 
değindiler.

İNANILMAZ ARTIŞLAR GÖSTERDİ
Mecliste değerlendirmelerde bulunan 
ATB Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Çandır, “Hatırlayacağınız gibi 2019 
yılında OECD ve FAO, “2019-2028 
Tarımsal Görünüm” isimli ortak bir 
rapor hazırladılar. Özünde dediler ki 
dünyada önümüzdeki 10 yılda tarımsal 
tüketimin yıllık yüzde 1 ve üretimin de 
yüzde 1.2 artacağını öngörmekteyiz. 
Esasen her yıl bu görünüm raporunu 
güncelliyorlar. Bu öngörünün ilk 5 yılı 
dünyada gerçekleşti. Ancak bizdeki 
gerçekleşmeler oldukça karışık seyretti. 
Örneğin son 5 yılda tarımsal üretimimiz 
ton olarak yüzde 17 arttı (117.3 milyon 
tondan 136.9 milyon tona yükseldi). Bu 
artış, tarım alanlarımız arttığı için değil 
(aksine yüzde 5 azalmıştır.), büyük 
ölçüde verimlilik artışı ve üretim deseni 
değişimden kaynaklanmıştır. Bu sayede 
dünya öngörüsünden yüksek artış 
sağlanmıştır. Ancak dünya tarım ve gıda 
ürün fiyatları bu dönemde yüzde 20’den 

fazla düşerken bizde inanılmaz artışlar 
göstermiştir” dedi. 

ELEKTRİK YAPILAN SON ZAMLA YÜZDE 
313 YÜKSELDİ
Türkiye’de üretim artışına rağmen fiyat-
ların yükseldiğine dikkat çeken Çandır, 
“Bu açmazı; sektörümüzün yüksek kar 
hırsı ile açıklamak, hedef saptırmaktan 
ve kafayı kuma gömmekten başka bir 
şey değildir. Çünkü TÜİK verileri bile 
bu tespitimizi destelemektedir. TÜİK 
verilerine göre son 5 yılda; Tüketici 
fiyatları (TÜFE) yani talep enflasyonu 
yüzde 398, üretici fiyatları (YÜFE) yani 
maliyet enflasyonu yüzde 610 artmıştır. 
Dolar ise yüzde 600 yükselmiştir. Benzin 
yüzde 523, motorin yüzde 587, elektrik 

yapılan son zamla yüzde 313 yükselmiş, 
tarımsal üretici fiyatları yüzde 575 ve 
tarımsal girdi fiyatları ise yüzde 470 
yükseldi. Devletin resmi rakamları böyle 
ilan edilmişken Ocak ayında ve bu ay 
içerisinde meslek komitesi üyelerimizle 
yaptığımız anket çalışmalarında da ben-
zer ticari değerlendirmeler ile karşılaş-
tık” sözlerine yer verdi. 

EN OLUMSUZ DURUM MALİYET ARTIŞI
Önümüzdeki 6 ayda daha iyi ekonomik 
koşulları bekleyenlerin oranı Türki-
ye’deyüzde 11 ve Antalya için yüzde 9 
düzeyinde olduğunu ifade eden Çandır, 
“Kendi ticaretinin yılsonu itibariyle 
miktar olarak artacağını bekleyenlerin 
oranı yüzde 22 iken ciro hacimlerinin 
enflasyonun üzerinde artacağını bekle-
yenlerin oranı ise yüzde 11 düzeyinde-
dir. Maliyetlerinin ilk 6 ayda enflasyo-
nun üzerinde arttığını belirtenler yüzde 
91 iken yılsonunda enflasyonun üze-
rinde maliyet artışı bekleyenler yüzde 
70’tir. İlk 6 ayda borçlarının enflasyo-
nun üzerinde arttığını belirtenler yüzde 
61 iken yılsonu için artış bekleyenlerin 
oranı yüzde 55’tir. Yine ilk 6 ayda ala-
caklarının enflasyon üzerinde arttığını 
belirtenler yüzde 45 iken yılsonunda 
enflasyon üzeri artış bekleyenlerin oranı 
yüzde 54’tür. Üyelerimizin ilk 6 ayda 
karşılaştıkları en olumsuz durumun 
maliyet artışı ve enflasyon olduğunu 
belirtenlerin oranı yüzde 80 düzeyinde-
dir” açıklamasını yaptı. 

ÇEK TUTARI KENTİMİZDE YÜZDE 
422 ARTTI 
Çandır konuşmalarını şöyle sürdürdü: 

“Ticaretin işleyişi bakımından öncü 
göstergelerden biri olan çekle işlem 
hacmi yılın ilk yarısında yıllık olarak 
kentimizde yüzde 70 artarken ülkemiz 
genelinde yüzde 84 artmıştır. Yani 
kentimiz aslında reel olarak ticaretini 
artıramamıştır. 
Aynı dönemde karşılıksız çek tutarı 
kentimizde yüzde 422 artarken ülkemiz 
ortalaması yüzde 255 artmıştır. Protes-
tolu senet tutarı ise kentimizde yüzde 
369 artarken ülkemiz ortalaması yüzde 
182 arttı. Kurulan-kapanan şirket verile-
ri de bu dönemde kentimiz için ülke 
ortalamasına göre aleyhte seyretmeye 
devam etti. Kurulan şirketler kentimiz-
de yüzde -40.4 azalırken ülkemizde 
yüzde-29.9 azalmış, kapanan şirket-
ler ise kentimizde yüzde 21 artarken 
ülkemizde yüzde 8.3 arttı. Kentimizin 
haziran ayı ihracatı geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 0,7 azalarak 167 
milyon dolar olarak gerçekleşti. Yılın 
ilk yarısında ise yüzde 0,6 azalışla 1 
milyar 92 milyon dolar ihracat ger-
çekleşti. İhracattaki bu gerilemede yaş 
meyve ve sebze sektöründeki düşüş 
etkili oldu. Kentimizin haziran ayı yaş 
meyve ve sebze ihracatı, geçen yılın 
aynı ayına göre yüzde 8 azalarak 47 
milyon dolar olarak gerçekleşti. Yılın 
ilk altı ayında ise geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 11 azalarak 361 
milyon dolar olarak gerçekleşti. Aslında 
yılbaşından beri her ay benzer verileri 
sizlerle paylaşmaktayım ve kentimiz 
ülke ekonomisinin altında bir perfor-
mans göstermektedir.”
n ERTUĞRUL GÜN

Antalya ekonomisinde 
KARA TABLO
Antalya, ekonomide tarihinin en zor dönemlerinden birini yaşıyor. Kurulan-kapanan şirket 
verilerine yönelik can sıkıcı açıklamalarda bulunan ATB Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çan-
dır, “Kurulan şirketler kentimizde yüzde -40.4 azalırken ülkemizde yüzde-29.9 azalmış, 
kapanan şirketler ise kentimizde yüzde 21 artarken ülkemizde yüzde 8.3 arttı.” dedi. 

AKDENIZ Üniversitesi Su Ürünleri Fakülte-
si Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, 
geçtiğimiz günlerde Konyaaltı Sahili açıklarında 
öğrencileriyle birlikte eğitim dalışı gerçekleştir-
di. Dalış esnasında Gökoğlu, daha önce öğren-
cilerinin midye ile beslediği domuz balığını fark 
etti. Gökoğlu, öğrencileri gibi midyeyi balığa 
ikram ettiği sırada eline gerçekleşen ani bir 

ısırıkla neye uğradığını şaşırdı. Midyenin etlerini 
yiyen balık, tekrar Gökoğlu’nun yanına yönel-
diği sırada parmağından ısırdı. Parmağı kanayan 
profesör, balığa ‘eşek oğlu eşek’ şeklinde tepki 
gösterdi. O anlar ise sualtı kamerasına saniye 
saniye yansıdı. 

GİT DİYE KOVSAK DA GİTMİYOR
Birçok dalışlarına aynı balığın kendilerine hep 
eşlik ettiğini aktaran Prof. Dr. Gökoğlu, “Birkaç 
kere öğrencilerimiz buna pasifik midyesi verdi 
ve alıştı bize.  Dalış yaptığımızda sürekli bizi 
takip ediyordu. İçimizden biri gibi olmuştu. 
Çağırdığımızda koşa koşa geliyordu. Son olarak 
ben midye vermek istedim. Midyenin etini yedi, 
kasları kaldığı için tekrar uzattım ama benim eli-
mi ısırdı. Neden ısırdığını bilmiyoruz, herhalde 
hedef şaştı. Elimde de ufak bir kanama oldu, ben 
de tabi biraz kızdığım için söylendim. Git diye 
kovdum ama kovsak da gitmiyor” dedi. 

MASKOTUMUZ OLDU
Balık için, “Maskotumuz oldu, çok şirin” diyen 
Gökoğlu, “İnşallah yakalamazlar ya da vurmaz-
lar. Doğaya ait o. Bizim maskotumuz oldu. Onu 
her gördüğümüzde öğrencilerin hepsi onunla 
oynuyorlar”  ifadelerini kullandı. n IHA

Besle balığı ısırsın elini!
Antalya’da her deniz dalışında yanına gelen domuz balığını midyey-
le besleyen profesör, balığın elini ısırmasıyla neye uğradığını şaşır-
dı. Parmağı kanayan profesörün balığa ‘eşek oğlu eşek’ şeklinde 
gösterdiği tepki gülümsetirken, o anlar sualtı kamerasına yansıdı. 

ANTALYA’DA Muratpaşa Belediye Baş-
kanı Ümit Uysal, Adalya Vakfı Engelsiz 
Kafe’de gerçekleşen aşure dağıtımında 
“Aşure için söyleyebileceğimiz her şeyi bir 
devlet, bir ulus, bir millet için, bir topluluk 
için de söyleyebiliriz. Hep beraber olma-
mız lazım, meç olmamız lazım” dedi.
 Sivil toplum kuruluşu ve derneklerin katı-
lımıyla gerçekleşen etkinlikte CHP Murat-
paşa İlçe Başkanı Can Okan Kıran, meclis 
üyeleri, Engelsiz Kafe’nin özel çocukları 
ve aileleri de yer aldı. Binin üzerinde 
kişinin alanı doldurduğu akşamda çölyak 
hastaları da unutulmadı. Belediye aşevince 
hazırlanan glütensiz aşureler Başkan Uysal 
tarafından dağıtıldı.

FARKLI GIDALAR 
Başkan Uysal, burada yaptığı konuşmada, 
aşurenin bolluk, bereket, iyilik, güzellik, 
birlik, beraberliği ve umudu simgelediğini 
söyledi, “İyi ki aşure geleneği var. Bugün 
bizi bir araya getirdi” dedi. Başkan Uysal, 
şunları söyledi: “Aşurede bütün farklı gı-
dalar meç olur, bir araya gelir. Hep birlikte 
bir lezzete dönüşür. Başkalaşmadan farklı-
laşır. Yani bir toplumda, bir sosyal düzende 
olması gereken, Türkiye’miz için olması 
gereken şeyler gibi de düşünebiliriz. 
Aşure için söyleyebileceğimiz her şeyi, bir 
devlet, bir ulus, bir millet için, bir topluluk 
için de söyleyebiliriz. Hep beraber olma-
mız lazım. Meç olmamız lazım. Tasa da 
kıvanç da beraber düşünmemiz, geleceği 
birlikte kurmamız lazım. Farklılıklarımıza 
değil benzerliklerimize odaklanmamız la-
zım. Ayrışmalara değil birleşmelere hizmet 
etmek lazım.” 
n Bülten  / Muratpaşa Belediyesi

Başkan Uysal: 
Hep beraber 
olmalıyız

CHP Muratpaşa İlçe Gençlik Kolları 
Olağan Genel Kurulu 11 Ağustos tari-
hinde gerçekleştirilecek. Kongrede aday 
olduğunu açıklayan 2 isimden biri olan 
Evrim Alkan, örgütün öz gücü için yola 
çıktıklarını söyledi. Cumhuriyet Halk 
Partisi Antalya örgütlerinde gençlik kolları 
seçimleri sürüyor. CHP Muratpaşa İlçe 
Gençlik Kolları Başkanlığı için yola çıkan 
Evrim Alkan ile Salih Can Akbaş’ın seçim 
çalışmaları sürüyor. Seçimin 11 Ağustos 
tarihinde yapılacağını açıklayan başkan 
adayı Evrim Alkan, geleceği hep birlikte 
inşa edeceklerini söyledi. 

ONUR VE GURUR İÇERİSİNDEYİM 
Cumhuriyet Halk Partisi Muratpaşa İlçe 
Gençlik Kolları Başkanlığı Olağan Genel 
Kurulu 11 Ağustos’ta gerçekleştirilecek. 
Yapılacak olan olağan genel kurul önce-
sinde başkan adaylığını açıklayan Evrim 
Alkan, “11 Ağustos’ta yapılacak ilçe 
kongremizde Muratpaşa Gençlik Kolları 
Başkanlığına aday olduğumu sizlerle pay-
laşmanın onuru, gururu içindeyim” dedi. 

EN GÜZEL ÖYKÜYÜ YAZMAK İÇİN 
YOLA ÇIKTIK
CHP Muratpaşa İlçe Gençlik Kolları Baş-
kan Adayı Evrim Alkan, yapılacak genel 
kurulun ardından daha güçlü bir gençlik 
örgütünün ortaya çıkacağını anlattı. Alkan 
sözlerine şu şekilde devam etti: “Biz bu 
yola kentin en güzel öyküsünü yazmak 
için şanlı bir yola çıktık. Yolumuz iktidar, 
gücümüz birlik. Özümüz örgüt, pusulamız 
yoldaşlık. Gelin bu kavgaya omuz verin. 
Gelin geleceği 
birlikte inşa 
edelim. Gelin 
örgütün özgü-
cü için, Genç-
lik Kolları 
için yolumuza 
yoldaş olun.”
n BÜLENT 
ÖNER

CHP Muratpaşa’da 
gençlerin 

kongre heyecanı!



5GÜNDEM>> 1 Ağustos 2024 PERŞEMBE

Antalya Düden Vergi Dairesine 
kayıtlı 35002862264 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 

Seri A Sıra No: 048300 1 asıl 2 suret 
Fatura kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür.
Demir KORKULU

ZAYİ

Antalya’da son aylarda 
hızla artan kira fiyatla-
rı gündemde. Şehirde, 
özellikle denize sıfır 
lüks konutlar büyük ilgi 

görüyor ve bu konutların kira fiyatları 
dikkat çekici seviyelere ulaştı. Turiz-
min önemli merkezlerinden biri olan 
Antalya’da, denize sıfır lüks dairelerin 
bir aylık kira bedeli 200 bin TL’ye 
kadar çıkabiliyor. Ortalama olarak ise 
kira fiyatları 100 bin TL ile 200 bin TL 
arasında değişiyor. 

1 YILLIK PEŞIN ISTIYORLAR
Özellikle deniz manzaralı ve lüks 
donanımlı daireler hem yerli hem de 
yabancı yatırımcıların ilgisini çekiyor. 
Turizm sezonunun da etkisiyle bu tip 
konutlara olan talep daha da arttığı 
ifade edildi. Antalya’nın popülerliği ve 
turizm potansiyeli, bu yüksek fiyatların 
arkasındaki başlıca nedenlerden biri 
olarak görülüyor. 
Özellikle yaz aylarında artan turist 
sayısı, konut kiralama piyasasını da 
hareketlendiriyor. Ayrıca, pandemi son-

rası artan konut talebi ve gayrimenkul 
yatırımına olan ilgi de bu fiyat artışında 
etkili oldu. Ev sahipleri, özellikle deni-
ze sıfır lüks daireler için bir yıllık peşin 
ödeme talep ediyorlar.

BU DAIRELERDE YOK YOK
Dairelerin özellikleri arasına ise şu 
özellikler dikkat çekiyor: “Denize sıfır, 
4+1 mutfak, 280 metrekare, ful eşyalı, 
yerden ısıtma, doğalgaz, klima, yangın 
merdiven, kapalı otopark, bina görevli-
si, havuz” 
n ERTUĞRUL GÜN/ÖZEL HABER

Daire fiyatına 
kiralık lüks daire!

Fahiş kira artışı ile gün-
deme gelen Antalya’da 
denize sıfır lüks konutlar 
fiyatlarıyla dudak uçuk-
latıyor.  Denize sıfır lüks 
dairelerin 1 aylık kira 
bedeli 200 bin TL’ye kadar 
çıktı. Üstelik 1 yıllık kira 
da peşin isteniyor

Antalya Milli Eğitim Müdür-
lüğü tarafından 2024-2025 
eğitim-öğretim yılındaki 
kayıt planlaması hakkında 

bilgilendirme yapıldı. Önceki yıllarda 
devlet okullarında ilkokula başlama 
için Adrese Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi 
üzerinden hangi okula kayıt yaptırıla-
bileceği Milli Eğitim Bakanlığı, geçen 
yıllarda okul müdürlükleri yetkisinde 
olan öğretmen ve şube planlamasını da 
yapacaktı. İl Milli Eğitim Müdürü Salih 
Kaygusuz, Antalya genelinde ilkokul 
1’inci sınıfa yaklaşık 40 bin, okullara 
ise 42 bin civarında öğrencinin kaydol-
masını beklediklerini açıkladı. Kayıtla-

rın adres belirleme çalışmaları kapsa-
mında, okullara kayıtlı adreslere göre 
yayılmakta olan Kaygusuz, “İlkokula 
kayıt yapılan bölümler ve öğretmen-
ler de e-Okul sistemi üzerinden Milli 
Eğitim Bakanlığı’nca kura yöntemiyle 
belirlenmektedir” dedi.

69 AYDAN ITIBAREN KAYIT 
YAPTIRILABILIR
İlkokulların 1’inci sınıfına, kayıtların 
yapıldığı yılın eylül ayı sonu itibarıy-
la 69 ayını dolduran çocuk kaydının 
yapılabildiğini belirten Kaygusuz, 
gücünü söyledi: “Ayrıca 66, 67 ve 68 
aylık çocuklardan velisinin yazılı isteği 
bulunanlar da ilkokul 1’inci sınıfa 
kaydedilebilir. Okul müdürlükleri, 
yaşça kayıt sınıfı yaşlı olan çocuklardan 
69, 70 ve 71 aylık olanlardan velisinin 
yazılı talebi halinde okul öncesinde 
eğitime yönlendirir veya kayıtlarını 1 
yıl erteler.72 aylık ilkokul birinci sınıfa 
kaydolması gerekirken kaydının 1 yıl 
ertelenmesi ya da okuldan önce kayıt 
yapılması istenen öğrenci için RAM 
raporu gereklidir, ilkokul 1’inci sınıfa 
kaydolması gerekirken RAM raporu 
olmadan hiçbir okuldan önce kayıt ya-
pılmamaktadır. durumda olan ilçe milli 

eğitim müdürlüklerinde komisyonlarca 
tespit edilerek gerekli işlemler yapılı-
yor. hiç okula göndermeyen veliler için 
cezai işlemler kaymakamlıklar tarafın-
dan çalıştırılıyor.”

549 ILKOKULDA EĞITIM
Antalya’da 463 devlet, 86 özel olmak 
üzere 549 ilkokul olduğunu söyleyen 
Kaygusuz, “Bunlardan 49’unda ikili 

eğitim yapılıyor. Devlet okullarımızın 
1’inci sınıfları için öğrenci ortalama-
ları Konyaaltı’nda 21, Kepez’de 30, 
Muratpaşa’da 30, il genel olarak 30’dur. 
Okul öncesi eğitim ve ilköğretimde yeni 
kayıtlar, temmuz cinsi ilk iş başlangıçta 
başlar ve ulusal adres verisi yerleşim 
yeri adres bilgileri esas alınarak, e-Okul 
sistemi üzerinden yapılır” diye konuştu. 
n DHA

İlkokulda kalanlar artık 
öğretmen seçemeyecek
ANTALYA’da yeni eğitim öğretim döneminde 42 bin öğ-
renci ana sınıfına, 40 bin öğrenci de ilkokul birinci sınıfa 
kayıt yaptırıcak. Bu yılın okula ilk adımı atacak sınıfları 
da artık bakanlık tarafından belirlenecek. Veliler, randevu 
için sınıf, mağaza ve öğretmen seçimi yapamayacak.

CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın CHP’li beledi-
yelere yönelik borç sözlerine sert tepki gös-
terdi. Kamacı, “Belediyelerin sigorta prim 
borçları üzerinden yaratılmaya çalışılan 
tartışma, bir bardak suda fırtına koparma gi-
rişimidir ve hedefi CHP’li belediye başkan-
larıdır. 22 yıllık iktidarın sonunda gelinen 
ekonomik, sosyal, siyasal, finansal çökün-
tüyü saklamak için suni gündem yaratma 
girişimidir” dedi. Cumhuriyet Halk Partisi 
Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, belediyele-
rin SGK prim borçlarına ilişkin devam eden 
tartışma konusunda açıklama yaptı. Kamacı 
açıklamasında, tartışmayı suni gündem oluş-
turma çabası olarak değerlendirdi. Yaratılan 
bu suni gündemin, iktidarın 22 yıllık yöne-
timi sonunda ülkeyi ve milleti karşı karşıya 
bıraktığı büyük ekonomik çöküşün sosyal, 
siyasal ve finansal sonuçlarını kamuoyun-
dan saklama çabası olarak değerlendirildi-
ğini ifade eden Kamacı, “Sayın cumhurbaş-
kanı ve sayın bakan tarafından belediyelerin 
vadesi geçmiş toplam SGK prim borcunun 
96 milyar TL düzeyinde olduğu duyuruldu. 
Bu tutar, Sosyal Güvenlik Kurumunun 2023 
yılı gelirlerinin yüzde 4’ü, 2024 yılı tahmini 
bütçe gelirlerinin ise sadece yüzde 2,9’u 
düzeyindedir. Buna karşın, SGK’nun açık 
veren bütçesini tamamlamak için 2023 yı-
lında Hazine’den 809 milyar TL aktarılmış-
tır. 2024 yılında Hazine’den karşılanması 
öngörülen SGK bütçe açığı tutarı ise bir 500 
milyar TL’dir. Bu veriler dikkate alındığın-
da, tartışma konusu yapılan belediyelerin 
toplam SGK prim borcu defaten ödense 
dahi, bu tutarın adeta dişin kovuğunu 
doldurmayacağı, SGK bütçesinde yaratılan 
kara deliğin en fazla yüzde 10’u düzeyinde 
bir kaynak oluşturacağı anlaşılmakta” dedi. 

“BU ÇERÇEVEDE, BORCUN SAHIBI BÜYÜK 
ORANDA BELEDIYE ŞIRKETLERIDIR”
Kamacı sözlerine şöyle devam etti: “Ya-
ratılmaya çalışılan tartışmanın bir başka 
boyutu ise borcu kimin oluşturduğu ya da 
borçlunun kim olduğu konusudur:Bilindi-
ği üzere, belediyeler bünyesinde 2 farklı 
statüde personel çalıştırılmakta; memur 
statüsüyle doğrudan belediye çalışanı olan 
ve 657 sayılı devlet memurları kanununa 
tabi olan personelin yanı sıra 696 sayılı 
KHK ile kurulan belediye personel şirketleri 
bünyesinde çalışan personel ve belediyele-
rin iştiraklerinde istihdam edilen personel 
bulunmaktadır. Memur statüsüyle doğrudan 
belediyeler bünyesinde istihdam edilmiş 
olan personelin SGK primleri İlbank marife-
tiyle belediyelere merkezi idare bütçesinden 
aktarılacak gelirlerden kesilmektedir.Sayın 
Bakan’ın 96 milyar TL’lik toplam borcun 
yüzde 80’inin belediye şirketlerine ait oldu-
ğunu ifade ederek, bu durumu teyit etmiştir. 
Bu çerçevede, borcun sahibi büyük oranda 
belediye şirketleridir. Diğer soru ise borcu 
kimin oluşturduğudur?”

BORÇ YÜKÜYLE KARŞILAŞTIK
“Borcu oluşturan iktidar partileri ve iktidar 
partilerinin basiretsiz belediye başkanları-
dır, beceriksiz yöneticileridir” sözlerine yer 
veren Kamacı, “Vizyonsuz, fen ve sanat 
kurallarına uymayan, verimsiz, hesapsız, 
plansız yatırımlar yapmak suretiyle bütçeleri 
adeta patlatmışlar, mali tabloları borç bütçe-
lerine dönüştürmüşlerdir. Belediye kadro-
larını liyakatsiz, eş, dost, akraba, yandaş, 
bankamatik memurlarıyla doldurmuşlardır. 
Böylece belediye bütçelerini adeta maaş 
ödeme cetvelleri haline dönüştürmüşlerdir. 
2019 yerel seçimlerinde vatandaşlarımızın 
teveccühüyle CHP’li başkanların göreve 
başladığı belediyelerin tamamında büyük bir 
borç yüküyle karşılaşılmıştır. 2024 yılında 
iktidar partilerinden alınan belediyelerde de 
aynı tablo ile karşı karşıya kalınmıştır. Bu 
durum yetmezmiş gibi belediyelerin mer-
kezi idareden aldıkları gelirlerde kesintiye 
gidilmiştir. Bir taraftan gelirlerin kesilmesi, 
bir taraftan, ağır borç yükünün yarattığı 
ödeme zorluğu, diğer taraftan ağır denetim 
baskısı ile CHP’li belediyelerin adeta çalış-
malarına engel olunmak istenmiştir. ” dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN

Bir bardak 
suda fırtına 
koparma girişimi

SOKAK hayvanlarına yönelik yeni dü-
zenleme kanunlaştı. Sokak köpeklerinin 
öldürülmesini de öngören 17 maddelik 
kanun teklifi, TBMM Genel Kurulu’n-
da AK Parti ve MHP oylarıyla kabul 
edildi.Teklifin kanunlaşmasıyla birlikte 
gözler CHP’li belediyelere çevrildi. 
CHP’li Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, sokak hayvanlarına yönelik 
düzenlemenin vicdanları yaraladığını 
dile getirdi. Kotan, yasal düzenleme 
karşısında CHP Genel Merkezinin 
alacağı kararların tamamının uygulana-
cağını ifade etti. Yerel yönetim olarak 
sokak hayvanlarına yönelik alınan 
kararların yaşam hakkına saldırı olarak 
nitelendiren Kotan, kanunun uygu-
lanmaması noktasında AYM süreci ve 
sonucunu bekleyeceklerini ifade etti. 

KONYAALTI ILÇESINDE SOKAK 
DOSTLARI YAŞATILACAK
TBMM’de Sokak hayvanlarına yönelik 
kanunun yasallaşmasının ardından göz-
ler CHP’li belediyelere çevrildi. CHP’li 
Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Ko-
tan, yasallaşan kanun teklifinin Anayasa 
Mahkemesine yapılacak başvurunun 
ardından iptal edileceğine inandıklarını 
ifade etti. Kotan açıklamalarında şu 
ifadelere yer verdi: “Sokakta yaşayan 
dostlarımızın uyutularak öldürülmesine 
karşı çıkmaya devam edeceğiz. Yaşam 
hakkının ihlal edildiği bu kanunun iptali 
için parti genel merkezimiz harekete 
geçti. Bu çerçevede kanun kapsamında 
CHP’li yerel yönetimler zor durumda 
bırakılmak isteniyor. Bizler sokakta 

yaşayan tüm canlıların yaşam haklarına 
saygı duymaya ve onlar için elimizden 
geleni yapmaya devam edeceğiz.”

SAHIPLENDIRME ÇAĞRISI
Cumhuriyet Halk Partili Konyaaltı Be-
lediye Başkanı Cem Kotan, sokak hay-
vanlarının sahiplendirilmesi yönünde 
önemli çalışmalarının olduğuna dikkat 
çekti ve şu ifadelere yer verdi:
“Amacımız, onları sağlıklı bir şekilde 
yeni yuvalarına kavuşturmak ve onlara 
sevgi dolu bir gelecek sunabilmek. Bir 
hayatı kurtarmak ve ona kalıcı bir yuva 
sağlamak, inanıyorum ki en büyük se-
vinç kaynağımız olacaktır. Sokak hay-
vanlarının bakımı ve korunması, bizim 
için çok önemli bir görev. Bu konuda 
tüm Antalyalıların duyarlı olmasını ve 
desteğini bekliyoruz. Hep birlikte, daha 
iyi bir dünya için adım atmaya devam 
edelim.”
n BÜLENT ÖNER

CHP’li belediye o kanuna tepki gösterdi! 
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Geleneksel mimari imecedir, 
dayanışmadır. “Olanın olma-
yana borcu var” felsefesinin 
somutlaşmış biçimidir. Üze-

rinde birçok insanın gönülden uzanan eli 
vardır. 
Geleneksel mimari insanla konuşur, onu 
edilgen kılmaz. Tepeden bakıp böbürlen-
mez. İçinde yaşayana dostça davranır. 

Protokol mekânı değildir, her zaman 
yaşar, soluklanır, değişir ve dönüşür. 
Geleneksel mimari insanın ömrünü 
almaz, insana ömür verir. Bir ömrün 
yarısını konut borcu ödeyerek geçiren-
lere bunu anlatmak zordur. Bir ev için 
ayrılacak zaman ancak bir iki aydır ve 
sonra konu kapanır...
Her zerresini doğadan alan geleneksel 

mimarinin son malzemesi insandır. 
İçinde soluk alıp veren insanlar oldukça 
ayakta durur, harcı insan nefesidir. İçin-
dekiler onu terk ettiklerinde o da geldiği 
yere, doğaya geri döner; yavaş yavaş 
dağılıp doğaya karışır...
Geleneksel mimari yurttur, memlekettir. 
Atadır, dededir, anadır, dayıdır...
Geleneksel mimari bahçedir, topraktır, 

tohumdur. Yeşil soğandır, bir tutam taze 
nanedir. Mis kokulu çilektir kimi zaman, 
sardunyadır, zambaktır, sarmaşık güldür.
Geleneksel mimari türküdür, masaldır, 
ninnidir. Bacası tüten bir mutluluk res-
midir uzaktan bakınca. İçine girince allı 
güllü yorgan. 
Yağmurdur, çamurdur, istir, dumandır 
kimi zamanda. Ama illaki sımsıcak 

ekmeklere hamurdur. Sıcak süt, demli 
çay, kaynamış ıhlamur kokusudur. Oğlak 
sesi baharda, bülbül şakıması yazda. 
Kışta kedi huzuru, keçeli tahta döşeme, 
basmalı perde, asmalı pencere... 
Her fırsatta TOKİ cumhuriyetinin cum-
huruna dönüştürülen yurdum insanının 
yitirdiği en büyük değerlerden biridir... 
n YUSUF YAVUZ

Anadolu’nun 
insanla konuşan 
evleri... Geleneksel mimari bağımsızlıktır. Bağımsızlığını yaslandığı coğrafyadan alır. Dere taş ge-

tirir, orman ağaç verir, yeryüzü toprak verir ve her nerede yaşıyorsanız oranın diliyle konu-
şan bir ev yaparsınız. Tıpkı bir kırlangıcın, bir sincabın ya da leyleğin yuva yapması gibi...

KONYAALTI Belediyesi’nin bu 
yıl Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi ile iş birliğinde 26’ncısını 
gerçekleştireceği Uluslararası 
Feslikan Yaz Şenlikleri ve Yağlı 
Güreşleri için geri sayım başladı. 
Şenlikler 3-4 Ağustos tarihlerinde 
Feslikan Yaylası’nda gerçekleş-
tirilecek. Etkinlikler kapsamında 
3 Ağustos Cumartesi günü saat 
20.00’de Türk Halk Müziğinin 
sevilen seslerinden Nazlı Ök-
süz ile her yöreye ait şarkı ve 
türkülere kendi yorumunu katarak 
seslendiren sahne performansıyla 
kendine özgü bir tarz yaratan 
Koray Avcı sahne alacak. 

HUMMALI ÇALIŞMA 
55’i başpehlivan olmak üzere 
800 pehlivanın kol bağlayacağı 
güreşler ise 4 Ağustos Pazar 
günü gerçekleştirilecek. Güreşler 
saat 09.00’da dua okunmasının 
ardından başlayacak. Konyaaltı 
Belediyesi ve Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ekipleri de etkinlik 
öncesi güreş sahası çevresinde 
hummalı bir çalışma başlattı. 
Ekipler, tribün demirleri, ışıklan-

dırma, tuvaletler ve vatandaşlar 
tarafından sıkça kullanılan alan-
larda iyileştirmeler yaptı. Güreş 
sahasının çimlerinde düzenleme 

yapan ekiplerin, etkinlik gününe 
kadar güreş sahası ve çevresini 
şenlik ve güreşlere hazır hale 
getireceği bildirildi.

BAŞKAN KOTAN’DAN DAVET VAR 
Bu yıl 26’ncısı gerçekleştirilecek 
olan Uluslararası Feslikan Yaz 
Şenlikleri ve Yağlı Güreşlerine 
55’i başpehlivan olmak üzere 
800 pehlivanın katılacağını ifade 
eden Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, “Bu yıl şenliği-
mizi Antalya Büyükşehir 
Belediyemiz ile birlikte 
gerçekleştiriyoruz. Sağ 
olsun Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Muhittin Böcek 
de etkinliğimizi çok önem-
siyor. Şenliğimiz 3 Ağustos 
Cumartesi akşamı Nazlı Ök-
süz ve Koray Avcı konseri ile 
başlayacak, ardından 4 Ağustos 
Pazar günü  yağlı güreşlerimiz 

gerçekleşecek. Şenliğimiz için 
ekiplerimiz günler öncesinden ça-
lışmalara başladı. Bölgede yoğun 
bir şekilde çalışmalar sürüyor. İki 
gün boyunca devam edecek olan 
etkinliklerimize bütün vatandaş-
larımızı bekliyorum” dedi. 
n Konyaaltı Belediyesi / Bülten

Feslikan’da 800 pehlivan 
er meydanına çıkacak

26. Uluslararası Feslikan Yaz Şenlikleri ve Yağlı Güreşleri için geri sayım başladı.  Gü-
reşlerde bu yıl 55’i başpehlivan olmak üzere 800 pehlivan kol bağlayacak. Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem Kotan, “Şenliğimize tüm vatandaşlarımızı bekliyoruz” dedi. 

663. KIRKPINAR 
Tarihi Yağlı Gü-
reşleri’nde başpeh-
livanlık unvanını 
ikinci kez kazanan 
Yusuf Can Zeybek, 
Kepez Belediye 
Başkanı Mesut 
Kocagöz’ü maka-
mında ziyaret etti. 
Başkan Kocagöz, 
destek sözü verdiği 
başpehlivana altın 
hediye etti. 
Kepez Belediye 
Başkan Mesut Ko-
cagöz, 663. Kırkpı-
nar Tarihi Yağlı Gü-
reşleri Başpehlivanı 
Yusuf Can Zeybek’i, 
makamında ağırla-
dı. Başpehlivanın 
ziyaretinden duy-
duğu memnuniyeti dile getiren 
Başkan Kocagöz, “Başpehli-
vanımız Kepez’in çocuğu, biz 
onunla gurur duyuyoruz” dedi. 
Kepezli başpehlivanın çocuklu-
ğunu hatırladığını dile getiren 
Başkan Kocagöz, “Babası yakın 
arkadaşımdır. Kendisi yeğenim-
dir. Hem Kırkpınar’ın hem de 
Kepez’in gururu. Her zaman ya-
nındayız” diye konuştu. Başkan 
Kocagöz, Kırkpınar Tarihi Yağlı 
Güreşleri’nde başpehlivanlık 
unvanını üçüncü kez alması 
temennisinde bulunduğu Yusuf 
Can Zeybek’e altın hediye etti. 

BAŞKAN KOCAGÖZ’E 
TEŞEKKÜR
Başpehlivan Yusuf Can Zeybek, 

“Başkanımıza destekleri için 
teşekkür ediyorum. 
Antalya ve Kepez halkına bu al-
tın kemeri getirdiğimiz için çok 
mutluyuz. Seneye de bu kemeri 
ebedi olarak sizlere, Antalya ve 
Kepez halkına takdim etmek 
için daha çok çalışacağız” dedi.  
Güreş sporuna verdiği destek-
lerden dolayı Başkan Kocagöz’e 
teşekkür ederek, önümüzde-
ki yıl yine büyük hedeflerle 
mücadele edeceklerini sözlerine 
ekledi.  Başkanlık makamında 
gerçekleşen ziyarete Osman 
Aynur ve Mustafa Batu ile 
Belediye Meclis Üyeleri Berna 
Polat, İlknur Gülümser Solmaz 
ve Hasan Sarı eşlik etti. 

n Bülten / Kepez Belediyesi 

Kırkpınar Başpehlivanı 
Zeybek’ten, Başkan 
Kocagöz’e ziyaret
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Konya’da görme 
engelli 46 takımın 
katıldığışampiyo-
nada oynadıkları 
7 karşılaşmanın 

6’sını kazanan Antalya Görme 
Engelliler Spor Kulübü sporcu-
ları Türkiye 3.’sü olarak önemli 
bir başarıya imza attılar. Dü-
zenlenen müsabakalarda önemli 
başarılara imza atan sporcular 
Antalya’nın gururu oldular. 

BEYAZ BASTON GÖRME 
ENGELLİLER DERNEĞİ’NİN 
BAŞARISI
Beyaz Baston Görme Engelliler 
Derneği himayesinde yer alan 
Antalya Görme Engelliler Spor 
Kulübü, görme engellilere özgü 
bir branş olan Goalballde elde 
ettiği başarılara bir yenisini 
daha ekledi.22 - 28 temmuz 
tarihleri arasında Konya’da 
gerçekleştirilen ve 46 takımın 
kıyasıya mücadelesine sahne 
olan Türkiye Şampiyonası’nda 

oynadığı 7 müsabakanın 6’sını 
kazanarak Türkiye 3.’sü olmayı 
başaran sporcular ve teknik 
heyete tebrik yağdı.

DERNEK YÖNETİMİNDEN 
TEBRİK MESAJI
Antalya Görme Engelliler Spor 
Kulübüyönetimini, antrenör ve 
sporcularını tebrik eden Antalya 
Beyaz Baston Görme Engelliler 
Derneği Başkanı Özgür Koca 
tebrik mesajında şu ifadelere 
yer verdi: “Sporcularımıza 
çalışmalarında salon desteği 
sağlayan Muratpaşa Belediye 
Başkanı Ümit Uysal’a, Kon-
ya’daki şampiyona için araç ih-
tiyacımızı karşılayan İl Gençlik 
Spor Müdürü Yavuz Gürhan’a, 
her daim derneğimizin ve şam-
piyonaya giden sporcularımızın 
ekstra su ihtiyacını sağlayan 
Ceysu Firması Hasan Ceylan ile 
destek veren herkese teşekkür 
ederim.”
n BÜLENT ÖNER

Antalyalı görme engelli 
sporcular engel tanımadı
Antalya Görme Engelliler Spor Kulübüsporcuları 22-28 Temmuz tarihleri 
arasında Konya’da düzenlenen spor müsabakalarında Türkiye 3.’sü oldular. 

GAZIPAŞA ilçesinde faaliyet gösteren 
Gazipaşa Gönüllü Arama Kurtarma Ekibi, 
2 bin rakım yükseklikte motivasyon gezisi 
yaparak, doğada arama kurtarma eğitimi 
gerçekleştirdi.  Yapılan gezide toplam 18 
kişiden oluşan gönüllü ekip, yürüyüş yaparak 
motivasyonlarını ve ekip ruhunu pekiştirdiler. 
Ardından ise eğitici tarafından ‘doğada arama 
kurtarma eğitimi’ verildi.  Gazipaşa Gönüllü 
Arama Kurtarma Ekibi tarafından yapılan 

açıklamada, “Gazipaşa ve Alanya Gönüllü 
Arama Kurtarma Ekipleri olarak, kaynaşma, 
oryantasyon ve spor amaçlı olarak Göktepe 
Yaylası ve Sarıveliler bölgesine gerçekleştir-
diğimiz gezi ve yürüyüş etkinliğimiz oldukça 
verimli geçti. Doğada hem yürüyüşümüzü ve 
gezimizi yaptık hem de bizim için oldukça 
önem taşıyan ‘dağda arama kurtarma eğitimi’ 
gördük. Yerinde yapılan her şey daha verimli 
ve kalıcıdır” denildi. n IHA

Doğada arama kurtarma 
eğitimi verildi 

UEFA, yeni lig aşaması kura 
prosedürlerini açıklandı   

Afyonkarahisar’dan 100 
öğrenci, Bursa, Antalya 
ve Kırşehir’de düzenlene-
cek kamplara uğurlandı.     
Gençlik ve Spor Bakanlığı 
tarafından düzenlenen bu 
kamplarda gençlere, spor 
aktivitelerinden kültürel 
gezilere kadar geniş bir et-
kinlik yelpazesi sunulacak. 
Katılımcılar, Afyonkarahi-
sar Gençlik Merkezi önün-
de düzenlenen törenle yola 

çıktı. Uşak ve Kütahya’dan 
gelen öğrenciler de burada 
toplanarak bu heyecan 
verici yolculuğa katıldı. 

SOSYAL BECERİLER
  Afyonkarahisar Gençlik 
ve Spor İl Müdürü İsmail 
Hakkı Kasapoğlu, gençlere 
uğurlama töreninde hitap 
ederek, kampların kişisel 
gelişim ve sosyal beceriler 
açısından büyük önem ta-

şıdığını vurguladı. “Genç-
lerimiz bu kamplarda yeni 
arkadaşlıklar kuracak, 
farklı şehirleri keşfedecek 
ve değerli deneyimler 
kazanacak. Hepinize iyi 
yolculuklar diliyorum. 
Bu kamplarda edindiğiniz 
bilgi ve tecrübeler hayatı-
nız boyunca size rehberlik 
edecek. Bu fırsatları en iyi 
şekilde değerlendirmenizi 
diliyorum” dedi.n IHA

100 genç, kamplar için yola çıktı   

SIVAS’ta düzenlenen Minikler Türkiye 
Tekvando Şampiyonası’na katılan Bay-
raklı Belediyesi sporcuları, elde ettikleri 
başarılarla bir kez daha ilçenin gururu oldu. 
76 ilden 760 kulübün ve 4 binin üzerinde 
sporcunun katıldığı prestijli turnuvada, 
Bayraklılı sporcu Ayşe İrem Kurt, Türkiye 
üçüncüsü oldu. Sivas Taha Akgül Spor 
Salonu’nda düzenlenen Minikler Türkiye 
Tekvando Şampiyonası’na katılan Bayraklı 
Belediyesi Spor Kulübü sporcuları, elde et-
tikleri başarılarla turnuvanın gözdesi oldu. 
76 ilinden en yetenekli tekvandocuların 
bir araya geldiği turnuvaya 760 kulüpten 4 
binin üzerinde sporcu katıldı. Turnuvada; 
Ayşe İrem Kurt, 50 kg kızlarda 147 sporcu 
arasından Türkiye üçüncüsü olarak bronz 
madalyanın sahibi oldu. Ege Kovanlık ise 
36 kg erkeklerde 152 sporcunun arasından 
ilk beşe girerek dikkat çekti. Ayrıca, Kübra 
Koca ve Buğlem Selçuk, 27 kg ve 40 kg 
kızlarda 200’ün üzerinde sporcunun yer 
aldığı kategorilerde ilk 16’ya girerek hem 
tecrübe kazandı hem de kulüp başarılarına 
katkı sağladı. 

BAŞARILARIYLA GURUR DUYUYORUZ 
Türkiye Tekvando Şampiyonası’nda 
Bayraklı’yı temsil eden 12 sporcuyu büyük 
bir gurur ve heyecanla Sivas’a uğurladık-
tan sonra elde edilen başarılarla da gurur 
duyduklarını belirten Bayraklı Belediye 
Başkanı İrfan Önal, “Sporcularımız, bir 
kez daha göğsümüzü kabarttı. Bayraklı 
Belediyesi Spor Kulübü olarak, sporcula-
rımızın başarılarıyla gurur duyuyoruz. Bu 
sonuçlar, gelecekte daha büyük başarılara 
imza atacaklarının da bir göstergesi oluyor. 
Sporcularımızı ve eğitmenlerini tebrik 
ediyorum” dedi. n IHA

Dereceyle döndüler

MERSIN Büyükşehir Belediyesinin yıl 
boyu devam eden ücretsiz basketbol kurs-
ları yaz döneminde de yoğun ilgi görüyor.    
Kentte gerçekleştirdiği birçok etkinlikle 
gençleri sportif faaliyetlere yönlendiren 
Büyükşehir Belediyesi, ücretsiz basketbol 
kursunu yılın 12 ayı sürdürüyor. 2010-2016 
doğumluların kayıt yaptırabildiği ve beledi-
ye antrenörlerinin verdiği basketbol kursu 
pazartesi, çarşamba ve cuma günleri Servet 
Tazegül Spor Salonunda, salı ve perşembe 
günleri ise Seyfi Alanya Spor Salonunda 
sürüyor. Büyükşehir Belediyesinin basket-
bol kursuna veya diğer ücretsiz kurslarına 
kayıt yaptırmak isteyenler, Macit Özcan 
Tesislerinde kayıt yaptırabilecek. n IHA

Basketbol kursuna yaz 
döneminde büyük ilgi   

UEFA, Avrupa kupaları kura çekiminin 
bilgisayar yazılımı üzerinden yapılacağını 
duyurdu.   UEFA, yeni formatta düzen-
lenecek Avrupa kupaları kura çekiminin 
bilgisayar yazılımı üzerinden yapılacağını 
resmi internet sitesinden açıkladı. Mo-
nako’nun Monte Carlo şehrinde bulunan 
Grimaldi Forum’da 29-30 Ağustos tarihle-
rinde yapılacak Şampiyonlar Ligi, Avrupa 
Ligi ve Konferans Ligi kura çekimleri, bu 
sene ilk kez 36 takımın katılımıyla lig usu-
lü formatta düzenlenecek. Kurada salonda 
her bir takımı temsil edecek topların elle 
çekileceği ve sonrasında otomatik yazı-
lımın dört potadaki sekiz rakibi rastgele 
belirleyeceği belirtildi. UEFA, yazılımın 
takımların hangi maçlarını sahasında, han-
gilerini deplasmanda oynanacağına karar 
vereceğini ve eşleşmelerin de salondaki 
ekrandan gösterileceğini ifade etti.  Oy-
nanacak mücadelelerde takvim çakışması 
yaşanmaması için maç tarihleri ve başla-
ma saatlerini içeren fikstür ise 31 Ağustos 
Cumartesi günü açıklanacak. n IHA



l Sizi tanıyarak başlayalım mı 
sohbetimize? Turizm sektörüne 
girişiniz nasıl oldu? Daha önce 
yaptığınız meşguliyetler nelerdi?

1978 İstanbul doğumluyum.  İş ha-
yatıma finans sektöründe başladım. 
Asıl mesleğim yatırım uzmanlığı 
olup aracı kurum ve banka sektö-
ründe de KOBİ ticari portföy olarak 
görev yaptım. Çalışma sürecinde 
hep düşündüğüm belirli bir döne-
min sonunda ülkemin göremediğim 
şehirlerini gezmek ve el verdiğince 
dünyayı dolaşmak vardı. Bu düşün-
cemi gerçekleştirme ye başladığımda 
bu organizasyonlarda birçok eksik-
liğinde var olduğunu gözlemlemeye 
başladım. Yurt içi ve gerekse yurt 
dışı turlarında benim ve diğer misa-
firlerinde yaşadığı bir olumsuzluklar 
daha iyi daha kaliteli organizasyon-
ların düzenlenebileceği fikri uzun 
süredir yaşadığım turizm merke-
zindeki bilgi birikimi ile bu sektöre 
geçişimin başlangıcı oldu. Kendime 
bir yol haritası oluşturup ilk adımı-
mı böylelikle atmış oldum. Hizmet 
verdiğimgruplarolsun, paydaşlarımız 
olsun bakış açımızı sürekli yenile-
yerek birbirimizden öğrendiklerimiz 
ile programlarımıza her geçen gün 
yenilikler katarak iyi bir çizgide 
devam ettiğimizi düşünüyorum. Her 
iş gibi bu iş de ekip işi çalışma arka-
daşlarınıza gözü kapalı güvenirseniz 
başaramayacağınız bir iş yoktur

l Tur operatörlüğü ne demek? 
Seyahat acenteliği ile arasında 
fark var mı? 
Tur operatörleri deneyim ve beceri-
leri ile paket tur oluşturan doğrudan 
satış veya ürünü seyahat acenteleri 
ile satışa sunan firmalardır. Küresel 
çapta çalışmalar yapar satın aldıkları 
ürünü stoklayıp satışa sunarlar. Se-
yahat acenteleri misafirlerine seyahat 
ile ilgili hizmetler sunan ve organize 
eden firmalardır. Seyahat acentele-
rinde fiili bir talep gerçekleşmeden 
satış yapılmaz Aslına bakarsanız ikisi 
arasındaki nüansçok incedir.Genel 
olarak İKİ farktan söz edilebilir; tur 
operatörü seyahat hizmetini birleş-
tirerek oluşturduğu turistik ürünü 
satar TUR operatörü toptancı aracı 
konumundadır. Konaklama ulaşım 
ile talep beklentisine göre sözleşme 
yaptığı için otelcinin taşıyıcının riski-
ni üstlenmiş olur. Günümüzde birçok 
seyahat acentesi da aynı zamanda tur 
operatörü sıfatında hizmet vermek-
tedir.Bizlerde bir çok farklı bölgede 
kendi tur paketlerimizi otel rezer-
vasyonlarımızı uçak bileti satışımızı 
sağlayarak ve paydaşlarımızın da 
dahil olduğunu düşünürsen kendimizi 
tur operatörü olarak tanımlı-
yoruz.

l Bu işi yapabil-
mek için alınması 
gereken belge-
ler, eğitimler 
neler?
Seyahatacen-
tesi işletme 
belgesi ve 
bu hizmeti 
verebil-
mek için 
öncelikle 
Ltd veya 
Anonim şir-
ket olmanız 
gerekiyor. 
Tüzel kişi 
olarak bir 
dilekçe ve 
hatta varsa 
marka tesciline 
ilişkin belge 
ile TC Kültür ve 
Turizm Bakanlığı-
na başvurarak belge 
alma talebini iletiyor-

sunuz. Belge alma Acenteunvanı ba-
kanlık tarafından uygun görüldükten 
sonra 30 gün içerisinde TÜRSAB’a 
(Türkiye Seyahat Acenteleri Birliği)  
Bakanlıktan gelen uygunluk belgesi 
ile başvuruda bulunuyorsunuz.
Başvurunuzun eksiksiz olması içeriği 
inceleme ve değerlendirme sürecinde 
Birlik tarafındanişyerinin uygunluk 
denetimi gerçekleştiriliyor. Mevzuata 
uygunluk durumu ile üye kayıt ücreti 
/yıllık aidat bedeli yazılı olarak siz-
den talep ediliyor. Temsil ve ilzama 
yetkili kişiler TURSAB tarafından 
düzenlenen yeni kurulan acenteler 
bilgilendirme toplantısına katılım 
sağlamakta. TÜRSAB bilgilendirme 
toplantısına katılım ile üye işlemleri 
tamamlanan başvurular Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığına gönderiliyor ve ba-
kanlık tarafından uygunluğu halinde 
seyahat acentesi işletme belgesi ilgili 
il kültür müdürlüğüne gönderiliyor. 
Bu şekilde süreç tamamlanıyor 1618 
sayılı yasa hereği seyahat acenteleri 
turizm diplomalı veya enformasyon 
belgeli en az 1 personel çalıştırmak 

zorundadır
Enformasyon; turizmle 

ilgili ve turizm hare-
ketlerinin gerektiği 

konularda turistin 
tabi olduğu döviz 
vize gümrükvb 
işlemlerde 
ilişkin bilgi 
vermektir. 
Enformas-
yon memur-
luğu turizm 
bilgisi sı-
navı Genel 
turizm bil-
gisi turizm 
coğrafyası 
turizm eko-
nomisi ve 
pazarlaması 

konusunda 
Türkçe olarak 

yapılmakta 
olup bu sınavı 

kazanan per-
soneller c sınıfı 

acentelerdeçalışa-
bilirler. Enformasyon 

memurluğu yabancı dil sınavı ise 
yazılı ve sözlü yapılır seçmiş olduk-
ları yabancı dil de sınava giren ve 
kazanan kişiler a/b/c grubu seyahat 
acentelerinde çalışabilmektedir.

l Seyahat Acentalarının Turizm 
Sektöründe önemi ve yeri nedir
Seyahatacenteleri turizm sektörünün 
ana omurgasıdır. Günümüzde turizm 
faaliyetlerinin %98’i seyahat acen-
teleri aracılığıyla veya üzerinden 
yapılıyor. Bir seyahatin ayrı ayrı par-
çalarının (ulaştırma konaklama yeme 
içme eğlence ) gibi birleştirilerek 
misafire tek bir ürün ve fiyat olarak 
satılması, kitle turizmine hazır paket 
turların hazırlanması, seyahatin or-
ganizasyonu acenteler tarafından sağ-
lanmakta. Seyahat acenteleri ürün ve 
tüketici arasında ilişki kuran örgütsel 
bir yapı ihtiyaçların karşılanmasına 
aracılık etmekte. Bu yüzden dağıtıcı 
ve paydaşı konumundadır.

l Talep nasıl? En çok tercih edilen 
rotalar hangileri?
2024 Kurban Bayramına ka-
dar talepler gayet olumlu 
bir şekilde ilerliyordu. 
Acenteler oteller 
açısından iyi bir 
sezon yaşandı. 
Kurban Bay-
ramı sonrası 
geçen yıla 
oranla rezer-
vasyonların 
daha düşük 
olduğunu 
turistik 
faaliyetle-
rin düşüşe 
geçtiğini 
görüyo-
ruz. Bunun 
sonbahar 
döneminde 
dengelenece-
ğini düşünü-
yorum. Plan ve 
programlarımız 
buna yönelik 
olarak şu an devam 
etmekte. Sonbahar 
dönemi yine iç pazarda 

en çok tercih edilen Mardin Diyar-
bakır Van Doğubayazıt gezilerine 
rezervasyonlardan bunu görüyoruz.
Bunun yanı sıra Hakkâri,Tunceli, 
Şırnak rotaları büyük yükselişte 
doğaseverlerin yürüyüş severlerin 
odak noktası haline gelmiş durumda. 
Balkan turları ilgi çekiyor. Vize so-
runlarına kadar Avrupaözellikleİtal-
ya büyük ilgi görüyordu. Biz şu an 
Özbekistan, Azerbaycan, Ermenistan 
sonbaharda ise İran destinasyonlarını 
oluşturduk. Çalışma ve bağlantıları-
mızı tamamladık.

l Tur şirketi üzerinden yapılan 
gezilerde akla hep kalabalık ekipler 
geliyor. Doğru bir çağrışım mı? Özel 
turlar da düzenliyor musunuz?
Paketlerhazırlanırken misafirlerin 
ekonomik durumundan eğilimlerine 
alışkanlıklarına göre programlar 
yapılıyor. Destinasyon durumuna 
göre de eko paketler de grupbirçok 
kişinin ortalaması alınarak yapılıyor. 
Bu yüzden de o gezinin programın 
gerçekleşmesi için başa baş dediği-
miz kişi sayısının gerçekleşmesi ge-
rekiyor. Bu yüzden turların kalabalık 
gruplar halinde yapıldığı düşünülebi-
lir. Bu işe neden başladığıma burada 
geri dönmek durumunda kalıyorum.
Butik geziler turlar kapalı grup turlar 
az kişi ile çıkılan daha kapsamlı ve 
detaylı hazırlanılan gezilere daha 
önem veriyorum. Maliyeti ne yazık 
ki biraz daha yüksek ama bu organi-
zasyonlarda yaptığınız işin kalitesi 
kendini gösteriyor. Zevkler renkler 
tartışılmaz denir. Gezi denilince tur 
denilince akla ilk gelen tatil yapmak 
olsa da her tatilin içeriği aynı değil-
dir. Kimi misafir kültür sanat etkinli-
ği ve dinlenmeyi birleştirmek istiyor. 
Kimi misafir eğlenmek güneşlenmek 
ve denizin tadını çıkarmak istiyor. 
Burada önemli nokta seçtiğiniz 
destinasyonda misafirinizin istedik-
lerini beklentilerini belirlemek ve bu 
grup misafirleri bir araya getirebil-
mek. İşte burada bir fark yaratmaya 
başlıyorsunuz. Bizim amacımız 
çalışmalarımız hep bu yönde. Misa-
firimize konforuna beklentisine özen 
gösterdiğiniz an çok güzel projelere 
imza atıyorsunuz. Benim düşün-
ce tarzım yaptığım her işte gezide 
olmaz diye bir şey yoktur gittiğim 
lokasyonlarda da bölge şartlarında 
olabilecek oldurulabilecek atmosferi 
imkânı misafirlerimize sunuyoruz. 
Onların mutlu olması geri bildirim-
lerin oluşturduğu haz sizi daha da 
tetikliyor. Ve daha neler yapabilirim 
diye düşünüyoruz yeni rotalar için.  
Sadece anne baba ve çocukları ile 
gruplar oluyor. Akrabaları ile 5/10 
kişi grup misafirlerimiz oluyor. Sa-

dece bayanların oluşturduğu 
gruplarımız oluyor. Gast-

ronomi merakı yüksek 
erkek misafirlerimiz 

oluyor. Her grubun 
özelliği farklı 
beklentisi farklı 
çalışmalarımız 
ağırlıklı grup 
beklentisi ve 
bu yönde 
ilerliyor
Bundan bir 
iki ay evvel 
anne ve 
çocuklar ile 
bir gastro-
nomi rotası 
belirledik 
özel grup 
olarak çok 

olumlu geri 
dönüşler aldık 

gençlerimizin 
yaş gruplarına 

uygun güzel sürp-
riz anlar yarattık. 

Misafirinize ilk başta 
net olmanız gerekiyor 

ödeyeceği bedelin karşılığında ala-
cağı imkânı gelen grubun özelliğine 
göre sunacağınız çalışmayı detaylı 
bilgilendirmelisiniz. Neyi satın aldığı-
nı misafir ney bir şekilde bilmeli. Ben 
bir organizasyonu oluştururken bu ta-
tilde ne istiyorum diyorum misafirim 
yerine kendimi koyarak yazıyorum 
işin özü bu.

l Turizm çeşitliliğimiz son yıllarda 
farklılaşma ve çeşitlenme eğilimin-
de. Eskiden sadece ulaşım amacı 
ile kullanılan Doğu Ekspresi son 
yıllarda bilinirliğinin artmasıyla 
turistik amaca hizmet edecek şe-
kilde de düzenlendi. Bu konu sizin 
alanınızda da değişim gösterdi mi? 
Yeni rotalar, yeni yaklaşımlar gibi 
talepler alıyor musunuz?
Her yıl tur eğilimleri değişmekte 
bunun önemli sebeplerinden biri 
teknolojinin gelişmesi iklim şartla-
rının değişimi. Bunun gibi bir çok 
faktör kişilerdefarklı destinasyon 
istekleri doğuruyor. Aslında ülkemiz-
de de bu sayede turizm 6 aydan çıkıp 
12 aya yayılmış durumda. Bunların 
en gözdelerinden biri turistik Doğu 
Ekspresi. Önceleri sadece ekonomik 
bir ulaşım amacı olarak kullanılan 
trenler turizmin en hızlı gelişen 
pazarlarından bir tanesine dönüştü 
özellikle Ankara, Kars hattı son 15 
yıldır müthiş derecede bir gelişim 
kaydetti.

l Nostalji yaşama isteği
Kar yağan bölgelere seyahat etme 
isteği Kars gibi tarihte önemli bir 
yere sahip Serhatşehrinin mimari 
güzelliği farklı kültürlerden izlerin 
bulunması turistlerin ilgisini çeki-
yor. Sarıkamış kayak merkezi kayak 
tutkularının özellikle rağbet ettiği bir 
bölge. 2023 /24 döneminde 33 tren 
de gezi organizasyonumuz oldu ve bu 
konuda ciddi bir başarı sağladık. Bu 
yıl beklentimiz bu yönde çalışmalara 
devam ediyoruz. 
Ankara-Kars, Kars-Ankara yönü 
seyahatlerinde farklı şehirlerde 
gezi imkânı da sağlandığından bu 
rota önem kazınıyor.Tabi aşmamız 
gereken sıkıntılarda var. Bu yönde 
yoğun bir hat olmasından kaynaklı 
gecikmeler yaşanabilse de misafirler 
doğanın güzelliği ve yaşanan nostal-
jik yolculuktan büyük keyif almakta

l İçinde bulunduğumuz dönem 
nasıl geçiyor? Yaz turizm dönemi-
Beklentilerinizi karşıladı mı?
Bu yaz sezonu geçen yıla oranla 
rezervasyonlar açısından düşük bunu 
ekonomiye bağlıyoruz. Yükselen 
fiyatlar karşısında tatile karar vere-
meyen erteleyen bireyler oldukça 
fazla. Günlük yakın bölge rotalar 
tercih ediliyor içinde bulunulan 
ekonomik şartlar zor olsa da herkesin 
yoğun çalışma temposundan uzaklaş-
maya kısa bir dönemde ihtiyacı var. 
Sonbaharda hareketliliğin artacağını 
düşünüyorum. Z kuşağı için özellikle 
farklı programlar hazırlıyoruz.Bunun 
ilk uygulamasını Polonyalı genç 
gruplarımız ile uyguluyoruzHem kül-
tür hem ege ve Akdeniz sahillerinde 
tatili birleştirerek da ha keyif alabi-
lecekleri bir hale getirdik.İç pazarda 
lise çağı gençlerimiz ile kültür ve 
gastronomi birleşimi ile farklı organi-
zasyonlar yapıyoruz.

l Sohbetimizin sonuna geldik. Son 
sözlerini alalım
Öncelikle Bana bu fırsatı verdiği-
niz için teşekkür ederim, günümüz 
turizm eğilimlerinin değişmesi ile in-
sanlar farklı turizm hareketlerine ka-
tılma tercihinde gözükse de seyahat 
acenteleri turizmde güven ve ekono-
mik turizmin en önemli sağlayıcıları 
olarak devam etmektedir. Son söz 
olarak gezin, görün ve keşfedin…

Soylesi
MEHMET DOĞAN8 1 Ağustos 2024 PERŞEMBE
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BINER, YENI 
ROTALARI ANLATTI 
Turizmci Ebru Biner, turizm sektöründeki son gelişmeleri ve yeni rotaları anlattı. Biner, iç pazarda doğu illeri-
nin yükselişte olduğunu, dış pazarda ise vize gerektirmeyen Balkan ülkelerinin büyük ilgi gördüğünü söyledi


